

Bestyrelsesmøde i Foreningen af Naturressourcestuderende, [2/9 2026]

Mødets varighed: 17:15 - 20:00

Tilstede: August, Amanda, Agnes, Anna, Hans, Nana, Sejer og Vigga

Fraværende: Ludvig, Dicte, Nicoline og Ellen

Referent: Hans

Dagsorden

- Bordet rundt
 - Vigga: Har i dag været til møde med IDA. Sammen med Nana.
 - August: Strategimøde og møde med dekanerne i KU1P (Københavns Universitets One Planet Board).
Er med i AI-gruppen og uddannelses-undergrupper.
 - Agnes: 134 betalende medlemmer, omkring 6,5 t. kr i kontingent.
 - Nana: søgt støtte hos DM og IDA.
 - Amanda: 1 opslag på insta siden sidst.
 - Anna: Har lavet "den flyer der".
Flyeren er en beskrivelse af bestyrelsens forskellige poster.
Har nogle bemærkninger om vedtægter, længere nede i referatet.
Anna har booket lokale.
 - Hans: Har opbygget momentum og er klar til at "gøre noget" igen
 - Sejer: Hygget sig, god sommer, været på Ros, sommerhus
- Tanker om inklusion
 - 1. Hvilke forhold bidrager i dag til, at studerende oplever undervisnings- og studiemiljøet på IGN som inkluderende?
 - 2. Hvilke udfordringer oplever studerende i relation til deltagelse, trivsel, fællesskab og tilhørsforhold på IGN?
 - 3. Hvordan kan undervisningsformer, deltagelsesformer og undervisningsmiljøet i højere grad understøtte forskellige studerendes behov og forudsætninger?
 - 4. Er der eksisterende initiativer eller praksisser på IGN, som bør fastholdes eller styrkes for at fremme inklusion og trivsel?

- 5. Har I forslag til nye indsatser eller ændringer, som instituttet bør arbejde med?
- Svært med uddannelser som er på flere institutter. Vigga svarer
- Markedsdag fredag den 4/9
 - Hvem kan deltage?
 - **Printe flyers ud**
 - **Lave plakater (done)**
 - **Liste over kandidater / internationale studerende (done)**
 - **Evt skilt på engelsk også**
 - **Lave skilt med generalforsamling (done)**
 - Lave QR kode til GF (done)
 - Sejer kan sætte op. Ellen står for FNIS.
 - Amanda og Agnes står der
- Spons v Nana
- Flere penge fra IDA og mulighed for at få sponsoreret partybus.
- Generalforsamling
 - pp og mad og drikke
 -
 - Tilføj, i begivenheden noget med glutenfri alternativer...
 - lav begivenhed

Det er den 25. september 12:30

- Powerpoint
 - Slet dem der handler om jubilæumsfond og sciencepuljen.
 - Ændre noget med studienævnet. Det skal være specifikt fremfor samlet.
 - Se på ændringer skrevet i kommentar fra sidste års gf
 - Opdatere mad.
 - Mad, drikke og snacks
 - Sidst blev der købt 70. Lad os gøre det samme. Flere med halloumi, 10 som skal være veganske. Også røget laks og kylling med karry. 30 halloumi, 15 røget og 15 med kylling og karry.
- Vedtægtsændringer?
 - Anna er på den?
- Næste år?



- - Næste møde:
- evt.
 - svar til plen om bar